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Presentasjon 
Det er arbeidet med kunnskapsgrunnlaget til regional planstrategi og det vises til 
presentasjonen som ligger på våre hjemmesider. Lenke: Regionalt planforum  
 

https://www.trondelagfylke.no/vare-tjenester/plan-og-areal/kommunal-planlegging/regionalt-planforum/
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I slutten av presentasjon ble tatt fram tre spørsmål som det var ønsket svar på fra andre 
regionale myndigheter.  
 
Diskusjon 
Statens vegvesen: 

• FNS bærekraftmål - gjennomgående for hele planen? Ikke bare for klima og miljø 
• Samferdsel, infrastruktur og arealbruk - byvekstavtale for Trondheim og kommuner 

rundt - er det mulig å lage noen ekstra analyser rundt dette, ADV-metode 
• Stor forskjell på Trondheim og andre kommuner 
• ER det mulig å se på ulike tiltak for å se på hvordan nå byvekstavtalen.  
• IKAP 

Kommer mer samlet - bærekraftsmål skal komme tydeligere fram i planstrategien. Ser på 
muligheten til å se på bærekraftsdimensjonene. Interessante innspill 
ADV - areal og transport i sammenheng, brukes i Trondheim. Skal sjekke det 
  
Statsforvalteren: 
Landbruk 

• Bra dokumenter som er laget så langt 
• Er dette eneste sted å kunne komme med om kunnskapsgrunnlaget er dekkende? 
• Ny nasjonal jordvernstrategi legges fra i morgen - tas opp i regional planstrategi 

Ikke tenkt å ha høring på kunnskapsgrunnlaget, dette er anledningen for å komme med 
innspill.  
Høring på selve planstrategien, alt materialet blir vist til i den sammenhengen. Muligheter til å 
komme med tilbakemeldinger da.  
Nasjonal jordvernstrategi må vi omtale i planstrategien.  
Nye nasjonale forventninger skal komme før sommerferien - og er viktig for det videre 
arbeidet.  
  
Forsvarsbygg: 

• Samfunnssikkerhet og beredskap 
• 4 nøkkelområder på mottak av internasjonalt forsterkning - Trondheimsfjorden er et 

av disse områdene.  
• Vil være veldig viktig framover 

Mange utvalg er opptatt av samfunnssikkerhet og beredskap 
Det er litt berørt dette i kunnskapsgrunnlaget, eget prosjekt på infrastruktur på utvidelse av 
NATO 
Plannettverkssamling til høsten ønsker vi ha tema om samfunnssikkerhet og beredskap.  
  
Mattilsynet 

• RPA synes vi er veldig bra, fokus på drikkevann 
• Revidering av nasjonale mål for vann og helse og drikkevannsforskrifter er på gang, 

usikker på dato 
• Krav til bærekraft 
• Mange planer med ulike navn og tema rundt i kommunene - veldig ambisiøse planer. 

Mange bakgrunnsplaner som ikke er juridisk bindende. Hvordan ta ut det beste fra alt 
• Essensiell ting - robust mat og drikkevannsforsyning 
• Kritisk infrastruktur som kan ramme mange - nødvann/beredskapsvann (kommunalt 

eller regionalt) 
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• Utbrudd av alvorlige dyresykdommer - kan det være relevant i planstrategien 
• Trusselbilde til vannforsyningen endres hvert år 

Veldig mange planer, diskuteres mye hvordan forenkle og at det skal være styringsverktøy 
Tenke sammenheng i plansystemet. Kommer inn på tematikken matsikkerhet.  
Benytter Statsforvalteren sitt bilde om samfunnssikkerhet. Ikke naturlig å gå inn på for oss.  
Refleksjon rundt at det er mange planer og strategier - få fram de viktige satsingsområdene 
Legg oss på riktig nivå på arealbruk, som kan dryppe ned på kommunene.  
  
Direktoratet for mineralforvaltning 

• Mineralnæring er ikke nevnt i verdiskapingsdokumentet - vi har en del kunnskap og vi 
gir ut faktarapport hvert år, som kan benyttes.  

• Venter på en mineralstrategi som kan gi noen føringer for Trøndelag 
• Planforslag Joma Gruver i Røyrvik og det tildeles en del rettigheter og det drives en 

del leting.  
• Mye byggeråstoff transporteres på veg, kan kutte utslipp ved å få det på bane og sjø.  

Belysning av sammenhenger, vi må se litt på verdiskapsingsprogrammet for å se hva som er 
med og ikke med i kunnskapsgrunnlaget.  
Tema som går på tvers. Forventer økt press på mineraler i det grønne skiftet. Mer press på 
andre lokaliteter kan komme. Kommunene er opptatt av det i dialogmøtene.  
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